
Til Folketingets Kulturudvalg. 13. juni 2009 

Vedr. radioens digitalisering.

Der tales i disse tider meget om den kommende tekniske udvikling på radioområdet, 
digitalisering/DAB m.v. - og der argumenteres med flere tilbud til lytterne (pluralisme), 
både hos DR og hos de kommercielle stationer.

MEN HVAD MED INDHOLDET. Hvad er det, der skal sendes og hvem skal producere 
det? Skal vi bare have mere popmusik? Med de erfaringer vi har med DR, så kniber det 
noget med at fylde sendetimerne, hvad bl.a. de mange igen-igen-udsendelser på P1 
fortæller noget om, så hvad skal vi med flere sendemuligheder, når der i forvejen ikke kan 
produceres nok (af kvalitet) til de eksisterende sendetimer.

Jeg håber Kulturudvalget vil koble spørgsmålet om INDHOLD sammen med de tekniske 
overvejelser.
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